
Referat	fra	styremøtet	18.	april	2023.		

	

Tilstede:	Atle,	Pål,	Roar	og	Lena.	Jan	C	Reinertsen	var	med	på	første	del	angående	lekeplassen.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Skilt	 Ernst	Arne	kunne	ikke	komme,	men	har	skiltene	

som	vi	avtalte	hjemme.	Han	setter	de	opp	før	4.	
mai.	

Ernst	Arne	

Lekeplassen	innerst	i	
Fiskekroken	

Jan	C	Reinertsen	ønsker	å	bidra	til	å	oppgradere	
lekeplassen	innerst	i	Fiskekroken.	Han	har	
tilgang	på	graver	og	ulike	apparater	som	kan	
brukes,	arbeidet	blir	utført	når	det	passer	for	
Jan.	På	dugnaden	som	kommer	13.	april	kl	1100	
ble	vi	enige	om	at	vi	fjerner	den	gamle	
sandkassen	(som	er	full	av	små	trær)	og	koster	
og	rydder	grillhytta.		

Jan		
Styret+dugnadsgjeng		

Aktivitetspark	 På	sikt	ønsker	vi	i	styret	å	kunne	lage	til	en	
aktivitetspark	med	ulike	apparater	til	trening	
ved	Skøytebrygga.	Jan	sjekker	pris	på	dette	og	
vi	må	jobbe	for	å	finne	noen	som	ønsker	å	
hjelpe	oss	å	søke	midler	til	dette.	Atle	sender	
bilde	av	egnet	område	til	Jan	som	henter	inn	
priser	og	alternative	apparater.		Området	må	
også	klareres	med	kommunen	slik	at	vi	ikke	
ødelegger	noe	av	infrastrukturen	på	området.		

Atle	+	Jan	

Mur	ovenfor	
Vestsideveien	44	og	46	

Underlaget	til	veien	er	dårlig	på	dette	området.	
Vi	engasjerer	RK	mur	til	å	utbedre	strekningen.	
Det	vil	bli	gravd	opp,	satt	opp	mur	der	
steinblokkene	er	og	asfaltert	på	nytt	på	
strekningen.	Det	gamle	dekket	fjernes	slik	at	
ikke	veien	blir	høyere,	dette	er	viktig	for	sikten	
opp	fra	eiendommene	i	Vestsideveien	42,	44	og	
46.	Vi	har	fått	tilbud	på	mur	på	ca	320	000	kr	i	
tillegg	kommer	graving	og	asfaltering.		

Atle	

Veien	fra	Bryggeveien	
mot	Sydvesten	

Lede	har	gravd	opp	grøften	i	forbindelse	med	
arbeid	i	høst/vinter.	Grøften	og	asfalten/veien	
har	blitt	ødelagt	i	området.	Atle	har	sendt	mail	
til	Lede,	men	ikke	fått	svar.	Roar	følger	opp	
saken	med	å	kontakte	Lede	på	nytt,	de	har	
heller	ikke	ryddet	området,	så	det	bør	gjøres	
nå.		

Roar	

Hull	på	veien	mellom	
Pumpestasjonen	og	
Mathisodden	

Det	er	et	dypt	hull	i	asfalten	i	dette	området.	
Ernst	Arne	ser	om	han	kan	utbedre	dette.		

Ernst	Arne	

Dugnad	13.	mai	kl	1100	 Lena	kaller	inn	ved	å	henge	opp	lapper	på	
oppslagstavler	og	legger	det	ut	på	facebook.	Pål	
legger	ut	på	hjemmesiden.	Det	som	skal	gjøres	
er:		

Styret	



• Rydde	stiene	til	lekeplassene	
• Fjerne	sandkasse	
• Koste	grillhytta	
• Tømme	bålpanna	som	stå	i	grillhytta	
• Beise	benker	på	lekeplassen	innerst	i	

Barken	
• Beise	skøytebrygga	
• Sette	lokket	på	hullet	der	juletreet	står	

på	Mathisodden	
• Evt	annet	som	bør	gjøres	

Roar	kommer	med	henger	slik	at	vi	kan	kjøre	
bort	sandkassa	og	busker	og	kratt	som	ryddes	
bort.		
Roar	kjøper	også	inn	beis	til	brygga	og	kost/rull	
til	å	beise	både	brygge	og	bord.		
Beis	til	bord	står	hos	Sidsel	Ansok.		
Lena	kjøper	inn	is.		
Det	blir	ingen	søppelplukkedugnad	i	år	da	det	
er	lite	søppel	og	flinke	folk	som	rydder	litt	når	
de	går	forbi	ellers.	Tusen	takk	for	det�	
	

Årsmøte	/	neste	møte	 Blir	på	Skøytebrygga	tirsdag	23.	mai	kl	1900.		 Styret	
	 	 	
	

Ref.	Lena	


